
留美环境学者论坛报告人公开征集！ 

继 2014 年哈佛大学、2015 年耶鲁大学分别举办第一和第二届留美环境学者论

坛后，今年我们将在景色宜人的普林斯顿大学举办第三届论坛，现面向全球公开

征集 15 位主题报告人和 50 份墙报！期待与您相约普林斯顿！ 

论坛时间：2016 年 6 月 4-5 日 

报告投稿截止日期：2016 年 4 月 1 日 

主题报告（15 位名额）内容包括： 

1. 气候变化的削减 

2. 水-能源-食品及其他可持续发展要素的关联 

3. 空气污染与中国环境挑战 

墙报投稿（50 位名额）面向环境领域所有研究方向 

征稿方式：请主题报告和海报展示的投稿人将 300 字以内的中文或英文的研究

题目和简介（研究意义）发送至邮箱 huanjingxuezhe@gmail.com。特别欢

迎研究者展示已在相关学术杂志发表或接收的成果，请注明发表出处。 

本届论坛届时将评选出最佳报告及最佳墙报奖!敬请参与！ 

如对论坛有任何疑问请联系： 

 刘竹 zhuliu@caltech.edu 方雪坤 fangxk@mit.edu 

更多内容请访问网站：http://www.envforum.org/ 
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Environmental Scholars Forum: 

 Call for speakers and Poster presenters！ 

The 2016 Environmental Scholars Forum will be hold in Princeton University, 

June 4-5. We are now opening the call for 15 speakers and 50 poster 

presenters. 

The topics of presentations focus on 

a) Climate Change Mitigation Wedges 

b) The water-energy-food-climate nexus 

c) Air pollution and China's environmental challenges 

The topics of the posters can be in any environmental research fields 

Please submit the title, summary (up to 300 words) and related publication (citation) 

of the research to huanjingxuezhe@gmail.com. The due date is April 1, 2016. 

The Best Presentation Award and Best Poster Award will be selected during 

the forum! 

Please don't hesitate to contact us if you have any questions： 

 Zhu Liu zhuliu@caltech.edu Xuekun Fang fangxk@mit.edu 

For information of previous forums, please visit http://www.envforum.org/. 
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